



# Mötesprotokoll MNB SGA Rally

Plats: Östersund (Lugnvik)

Tid: 2016-12-06 kl 18.00–20.30

Deltagare: Dan Hoff, Mats Wallin, Fredrik Jonasson, Henrik Hedström(telefon), Lars-Erik Söderström

§ 1 **Mötets öppnande:**- Danne öppnade mötet.

§2 **Val av mötesordförande:** Mats W

§3 **Val av mötessekreterare:** L-E

§4 **Val av justerare:** Fredrik och Henrik

§5 **Godkännande av kallelse:** Ja

§6 **Fastställande av dagordning:** Ja

§7 **Godkännande av föregående mötesprotokoll:** Ja

§8 **Ev. Rapporter:**

-Stjärnsvängen skall köras 18/2 2017 ingår som deltävling Stockholms DM

§9 **Bordlagda frågor:**

9.1 Sture ställde frågan: hur får man till fler intressenter av motorsport/Rally?

Möjlighet att skapa regelverk för blandade ekipage med vagnbok enl. Övre Norra reglemente "Racing special".

Mats kollar intresse med Krokoms MK, Danne tar vid också mot JMK.

9.2 Godkända Domare och Tekniker och 2017 års tävlingar, Danne + L-E Lots nummer i listan.

- Dan har uppgiften att stämma av domare inför 2017 år säsong

- L-E ska kolla av vad som gäller domarutbildning uppdateringskrav avrapport till Danne V50

- 2017 års DM blir 8 tävlingar varav 6st räknas och minst 4 måste genomföras/startas

- Nyårsrundan 2017 kommer att ingå i 2018 års DM

§10 **Nya frågor:**

10.1 Bilsportskonferens inom distriktet 2017 Januari? Kan eventuellt flyttas.

10.2 SGA träff 25-27 November:

-Genomgång av mötesprotokoll från SGA träffen olika smådiskussioner, förslag att informera ut till aktiva vid bilsportskonferensen, Danne tar det till styrelsen.

-Resumé vad hände i grpH frågan: Ny remiss kommer ut jan 2017 för att kunna spikas senast 1/7 2017

10.3 Tävlingsledningskurs steg 3-4 genomförd i Rissna hos "Depå Grande" 20161203, 23 kursdeltagare Roland "Mikro" Åström från Vännäs + L-E Söderström var kursledare

§11 **Övriga frågor:**

-

§12 **Nästa möte:**

- 6/2 2017 kl 18.00 Ösd Saab Danne fixar fikabröd

Justerare:

-----

Mats Wallin

-----

Henrik Hedström